

Letter to the Friends
မိတ်ဆွေများအတွက်ပေးစာ



Ivan Edward - ဘာသာပြန်သည်။

မိတ်ဆွေ၊ သခင်ယေရှုခရစ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကြားဖူးနားဝရှိမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ သင်တို့သည် ခရစ်ယာန်မိတ်ဆွေများနှင့် အတူခရစ်ယာန်ဘုရားကျောင်းသို့ ခရစ်ယာန်တို့၏ ပွဲနေ့အချို့တို့နှင့် လက်ထပ်ထိမ်းမြားခြင်းအမှုတို့တွင် ဖိတ်ကြားခံရခြင်းနှင့် အခြားသောကိစ္စတို့ဖြင့် သွားရောက်ဖွယ်ရာရှိကောင်းရှိနိုင်ကြရာ ထိုနေရာတွင် ထိုအရှင်နှင့် ပတ်သက်၍ ကြားနာကြမှုတွင် အမှန်တကယ်နှစ်သက်ကြမည်ဟု မျှော်လင့်မိပါသည်။ ယခုသင်တို့သည် သခင်ယေရှုခရစ်တော်ဟူသော ထိုကယ်တော်မူမည့် နာမတော်အကြောင်းကို အနည်းငယ်မျှ ဝေလိုပါသည်။ ထိုအရှင်တစ်ပါးတည်းသာလျှင် သင်တို့ (လူသား) အား လုံးတို့တွင် ရှိသော အပြစ်တို့ကို ကယ်တော်မူနိုင်သော အရှင်ဖြစ်ပါသည်။ နှုတ်ကပတ်တော်မှ ပြောဆိုလျက် ရှိသည်မှာ -

“ငါတို့ကို ချစ်မြတ်နိုးစွာ အသွေးနှင့် ငါတို့အပြစ်များကို ဆေးကြောတော်မူ၍...” (ဗျာဒိတ်ကျမ်း ၁:၅)
“ထိုသခင်၏ နာမတော်မှ တပါး ငါတို့ကို ကယ်တော်မူနိုင်သော နာမတော်တစ်ခုမျှ ကောင်းကင်အောက် လူတို့တွင် မပေါ်မရှိဟု ပေတရသည်တို့ သူတို့အား မြှောက်ဆို၏။” (တမန်တော်ဝတ္ထု ၄:၁၂)
“အဘယ်ကြောင့် နည်းဟူမကား၊ လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်ကို ပြု၍ ဘုရားသခင် ရှေ့တော်၌ အသရေပျက်ကြပြီ။” (ရောမဩဝါဒစာ ၃:၂၃)
“အကျွန်ုပ်တို့ရှိသမျှသည် စင်ကြယ်ခြင်းမရှိပါ။ ပြုဘူးသမျှသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုတို့သည် ညစ်ညမ်းသော အဝတ်နှင့် တူကြပါ၏။” (ဟေရှာယအနာဂတ္တိကျမ်း ၆၄:၆)
“မသန့်ရှင်းသော အရာထဲက သန့်ရှင်းသော အရာကို အဘယ်သူ ထုတ်တော်မူနိုင်သနည်း။” (ယောဘဝတ္ထု ၁၄: ၄)
သခင်ယေရှုမု၊ “နောင်တရကြလော့။ ဧဝံဂေလိတရား

ကို ယုံကြည်ကြလော့။” ဟု မိန့်တော်မူထားချက်ကို (ရှင်မာကုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁:၁၅) တွင် ဖော်ပြထားသည့် အပြင်၊ “ရှင်လုကာခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁၃:၃” တွင်လည်း “သင်တို့ရှိသမျှသည် လည်း နောင်တမရလျှင် ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ကြလိမ့်မည်ဟု ခေါ်ဆို၏။” ဟု မိန့်တော်မူထားပါသည်။ တမန်တော်ဖြစ်သော ရှင်ပေတရု (စိန့်ပီတာ - St.Peter) ကလည်း “သင်တို့၏ အပြစ်ကို လွှတ်စေခြင်းငှါ နောင်တရ၍ တယောက်မျှမကြွင်း၊ ယေရှုခရစ်၏ နာမ၌ ဗတ္တိဇံကို ခံကြလော့။ သို့ပြုလျှင် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်တည်းဟူသော ဆုကျေးဇူးတော်ကို ခံရကြလိမ့်မည်။” (တမန်တော်ဝတ္ထု ၂:၃၈)

“ယုံကြည်သော အားဖြင့် ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်ရ၏။ ကိုယ်အလိုအလျောက် ရောက်သည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင် သနားတော်မူရာ ဖြစ်သတည်း။ ကိုယ်က သိုလ်ကြောင့် ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်သည်မဟုတ်။ သို့ဖြစ်၍ အဘယ်သူမျှ ဝါကြားစရာ အခွင့်မရှိ။” (ဧဖက်ဩဝါဒစာ ၂: ၈-၁၀)

“ထိုသားတော်၏ အသွေးအားဖြင့် အပြစ်လွှတ်တော်မူခြင်းတည်းဟူသော ရွေးနှုတ်တော်မူခြင်း ကျေးဇူးကို ငါတို့သည် ခံရကြ၏။” (ကောလောသဩဝါဒစာ ၁:၁၄)

“ထိုသူကို လက်ခံသမျှသော သူတည်းဟူသော ကိုယ်တော်ကို ယုံကြည်သော သူတို့အား ဘုရားသခင်၏ သားဖြစ်ရသော အခွင့်ကို ပေးတော်မူ၏။” (ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁:၁၂)

ချစ်သော မိတ်ဆွေ၊ သခင်ယေရှုအား ကြိုက်နှစ်သက်ခြင်း၊ ကြီးမြတ်သော သူ (သို့မဟုတ်) ပရောဖက်ဖြစ်သည်ဆိုသော စဉ်းစားဆင်ခြင်ခြင်းမျိုးနှင့် ပတ်သက်မှုမရှိသကဲ့သို့ ဘာသာရေးနှင့် လည်း သက်ဆိုင်မှုမျိုးမရှိပါ။ သင်၏ ကျွန်ုပ်တို့အသက်တာအတွက် ဘုရားသခင် (ခမည်းတော်) ၏ နှုတ်ကပတ်တော်အရ သခင်ခရစ်တော်၏ နောက်တော်သို့ လိုက်ပါဖို့ ရန်၊ သင်၏ အပြစ်တို့မှ နောင်တရ၍ ထိုအရှင်အား မိမိ၏ ကယ်တော်မူခြင်းကို ခံယူပြီးသည့် နောက်တွင် ထိုအရှင်နှင့် ဆက်နွယ်မှုတစ်ခုအား ရရှိခြင်းနှင့် ပတ်သက်နေပါသည်။ သခင်ယေရှုမု၊ “ငါ့ကို ချစ်လျှင် ငါ့ပညတ်တို့ကို စောင့်ရှောက်ကြလော့။” ငါ့ပညတ်တို့ကို ချစ်စောင့်ရှောက်သော သူသည် ငါ့ကို ချစ်သော သူဖြစ်၏။ ငါ့ကို ချစ်သော သူကို ငါ့ခမည်းတော်သည် ချစ်တော်မူမည်။ ငါသည်လည်း ထိုသူကို ချစ်၍ သူ့အား ကိုယ်တိုင် ထင်ရှားမည် ဟု မိန့်တော်မူ၏။” (ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁၄:၁၅၂၁)

ဤနေရာတွင် ပိုမိုသော နှုတ်ကပတ်တော်များ ရှိနေသည်မှာ -
“ဘုရားသခင်၏ သားတော်ကို ယုံကြည်သော သူအ

ပေါင်းတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ မရောက်ထာဝရအသက်ကို ရစေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် မိမိ၌ တပါးတည်းသော သားတော် (သခင်ယေရှု) ကို စွန့်တော်မူသည်တိုင် အောင်လောက်သားတို့ကို ချစ်တော်မူ၏။ လောက်သားတို့အား အပြစ်စီရင်ခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် သားတော်ကို ဤလောကသို့ စေလွှတ်တော်မူသည်မဟုတ်။ လောက်သားတို့သည် ကိုယ်တော်အားဖြင့် ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်မည်အကြောင်း စေလွှတ်တော်မူ၏။” (ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၃:၁၆-၁၇)

“ကိုယ်အပြစ်ကို ဘော်ပြုတောင်းပန်လျှင် ငါတို့အပြစ်များကို လွှတ်၍ ဒုစရိုက်ရှိသမျှ နှင့် ကင်းစင်စေခြင်းငှါ...” (ရှင်ယောဟန်ဩဝါဒစာပထမစောင် ၁:၉)

ဤနေရာတွင် နှုတ်ကပတ်တော်တရားအရ သခင်ယေရှုအား သင်တို့၏ ကယ်တော်မူခြင်းနှင့် အရှင်သခင်အဖြစ်မည်သို့ လက်ခံရရှိမည်ဆိုသည်မှာ -

“သင်သည် သခင်ယေရှုကို နှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံ၍ ဘုရားသခင်သည် သူ (သခင်ယေရှု) ကို သင်ခြင်းမှ ထွက်စေတော်မူပြီဟု စိတ်နှလုံးထဲ၌ ယုံကြည်လျှင် ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်လိမ့်မည်။... ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်ခြင်းငှါ စိတ်နှလုံးဖြင့် ယုံကြည်ရ၏ ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်ခြင်းငှါ နှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံရ၏။” (ရောမဩဝါဒစာ ၁၀:၉၊ ၁၁)

သင်တို့သည် သခင်ယေရှုခရစ်အား လက်ခံလိုကြလျှင် ဤအကြံပြုထားသော ဆုတောင်းချက်ကို သင်တို့၏ နှလုံးသားတစ်ခုလုံးဖြင့် ဆုတောင်းနိုင်ကြပါသည်။

“အရှင်ယေရှု ဘုရားကိုယ်တော်ရှင်အား ကျွန်တော်၊ ကျွန်မ၏ နှလုံးသားတစ်ခုလုံးဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။ ကိုယ်တော်ရှင်သည် ကျွန်တော်၊ ကျွန်မ၏ အပြစ်အတွက် ကြောင့်လက်ဝါးကားတိုင်တော်တွင် အသေခံတော်မူပြီး ကျွန်တော်၏ အပြစ်အတွက် ကြောင့်ပင် သေခြင်းမှ ပြန်လည်ရှင်ပြန်တော်မူခဲ့ပါသည်။ ကျွန်တော်၊ ကျွန်မ၏ အပြစ်တို့ကို ခွင့်လွှတ်တော်မူခါ ယခု ကျွန်တော်၊ ကျွန်မအား ကိုယ်တော်ရှင်၏ သား၊ သမီးကဲ့သို့ လက်ခံတော်မူပါ။ ယခု ကျွန်တော်၊ ကျွန်မသည် မိမိတို့၏ ကျွန်ုပ်တို့ရှိသော အသက်တာတစ်ခုလုံးအတွက် ကိုယ်တော်ရှင်အား သစ္စာရှိစွာဖြင့် ကိုယ်တော်ရှင်နှင့် ကိုယ်တော်ရှင်၏ သွန်သင်မှုတို့အား နာခံလိုက်လျှောက်ရန် ဆုံးဖြတ်ပါပြီ။ အာမင်။” ဟု ဆုတောင်းနိုင်ကြပါသည်။

သင်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းဖြစ်သော ဤဝန်ခံမှုအပေါ်တွင် သင်တို့သည် “ဒုတိယမြောက်အား” အား ခံယူပြီး ကြခါ သခင်ယေရှု၏ မိသားစုဝင်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်မှုအား လက်ခံပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခု ပျော်ရွှင်စွာဖြင့် ဤကယ်တော်မူခြင်းဆိုင်ရာ အဖွဲ့ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းနှင့် ပတ်သက်၍ အခြားသော သူများကို လည်း ဝေငှပါ။

သန့်ရှင်းသော သမ္မာကျမ်းစာတော်မြတ်အား ရယူပြီး မည်သည့်အရာတို့ကို သွန်သင်လျက် ရှိသည်ဆိုခြင်းကို ဖတ်ရှုပါ။ ယင်းအား လေ့လာဖတ်ရှုဖို့ ရန် ဤအရာသည် သင်စားသောက်သော အစာအဟာရကဲ့သို့ ပင် အထောက်အကူဖြစ်စေပါလိမ့်မည်။

“ထိုကျမ်းစာရှိသမျှသည် ဘုရားသခင်မှ တွင်သွင်းတော်မူသော အားဖြင့် ဖြစ်၍ ဘုရားသခင်၏ လူသည် စုံလင်သော သူကောင်းသော အမှုအမျိုးမျိုးတို့ကို ပြုစုခြင်းအလိုငှါ ပြင်ဆင်သော သူဖြစ်မည်အကြောင်း၊ ဩဝါဒပေးခြင်း၊ အပြစ်ကို ဘော်ပြုခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်စွာ ပြုပြင်ခြင်း၊ တရားကို သွန်သင်ခြင်း ကျေးဇူးများကို ပြုတတ်၏။” (တိမောသောဩဝါဒစာ ဒုတိယစောင် ၃:၁၆) (အာဟာရဖြစ်ခြင်းနှင့် သက်သာစေခြင်း။)

“ယုံကြည်ခြင်းသည် ကြားနာခြင်းအားဖြင့် ဖြစ်၏။” (ရောမဩဝါဒစာ ၁၀:၁၇) (ကျမ်းစာအား ဖတ်ရှုခြင်းနှင့် နှုတ်ကပတ်တော်အား အခြားသော သူများမှ သွန်သင်ခြင်းဖြင့် ကြားနာခြင်း။)

“ယေရှုသည် ခရစ်တော်တည်းဟူသော ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်တော်မူသည်ကို သင်တို့သည် ယုံကြည်အကြောင်း၊ ထိုသို့ ယုံ၍ နာမတော်အားဖြင့် အသက်ကို ရမည်အကြောင်း ဤမျှလောက် ရှေးထားလျက် ရှိသတည်း။” (ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၂၀:၃၁)

“ယုံကြည်၍ ဗတ္တိဇံခံသော သူသည် ကယ်တော်မူခြင်းသို့ ရောက်လတံ့။ မယုံကြည်သော သူမကား အပြစ်စီရင်ခြင်းကို ခံရလတံ့။” (ရှင်မာကုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁၆: ၁၆)

သခင်ယေရှုမု နှုတ်မူသည်မှာ “သင်တို့ သွား၍ လူမျိုးတကာတို့ကို ငါ့တပည့်ဖြစ်စေလျက်၊ ခမည်းတော်၊ သားတော်၊ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ နာမ၌ ဗတ္တိဇံခံပေးကြလော့။ ငါသည် သင်တို့အား ပေးသမျှသော ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ရှောက်စေခြင်းငှါ ဆုံးမဩဝါကို ပေးကြလော့။ ငါသည်လည်း ကပ်ကမ္ဘာကုန်သည့် တိုင်အောင် သင်တို့နှင့် အတူစဉ်မြတ်ရှိသည်ဟု တပည့်တော်တို့အား မိန့်တော်မူ၏။” (ရှင်မသေခရစ်ဝင်ကျမ်း ၂၈:၁၉)

“ဘုရားသခင်သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြစ်တော်မူ၏။... ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်ကြသည်ဟု မဆို။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို ချစ်၍ ငါတို့၏ အပြစ်ဖြစ်ရာ အကြောင်းဖြစ်စေခြင်းငှါ သားတော်ကို စေလွှတ်တော်မူသော အရာ၌ ချစ်ခြင်းမေတ္တာရှိ၏။” (ရှင်ယောဟန်ဩဝါဒစာပထမစောင် ၄:၈၊ ၁၀)

ဆက်သွယ်ရန်။
E:mail - futurelifeneews4u@gmail.com
www.tracts.com/Karin'sTractPage.html